
 
Styrelsemöte     221218 

GAISgården 

Närvarande:  

Jenny Carlsson-Svärd, Magnus Strand, Fredrik Wadsten, Sara Sandberg, Rebecka Rittsél Levinsson, 

Erling Wulff, Jenny Karlsson-Fransson. 

 

Frånvarande: Niklas Olsson, Lasse Svärd, Anders Henningsson, Anna Modig 

 

1. Till mötets ordförande valdes:  Erling Wulff 

 

2. Till protokollets justerare valdes: Fredrik Wadsten 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter framfördes. Mötesprotokollet lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomirapport 

Ackumulerat resultat till november + 89 tkr. Då är en månad kvar av året, vi bedömer att vi 

hamnar lite plus. Sektionernas budgetar gicks igenom och alla håller sina budgetar.  

 

5. Rapporter. 

Försäkringar: 

Erling gick igenom framtaget försäkringsunderlag och överlämnade det till Rebecca för 

granskning, ev. komplettering som behöver genomförs, får dessa två mandat att fixa.  

Ansvarig:  Rebecca/Erling. 

Via Dina försäkringar har vi ingen olycksfalls- däremot ansvarsförsäkring om någon skulle skada 

sig i våra anläggningar. 

För ideellt arbetade och ledare har vi sedan olycksfallsförsäkring via Arbetsgivaralliansen. 

5 års plan – Årshjul: 

Tas upp på nästa möte då både Lasse och Anders saknades vid dagens möte. 

Fotbollstränare: 

Tillsatt Adam Sturesson – ny ledare för fotbollen  

Omtag i År, ska försöka sätta ett ungdomslag på fötterna i år!  

Ett antal ska genomgå utbildningar för att ta del av det senaste från förbundet! 

 

 



Ordförande gymnastiken: 

Lite oklart för huvudstyrelsen vad det senaste är, Gun Karlsson är sammanhållande och sköter 

det mesta praktiskt frågor rörande gymnastiken.   

Gymgruppen, sektion -servicegrupp 

Sektionen upphör, styrs av huvudstyrelsen och skötseln görs via en servicegrupp. Vi ska tillsätta  

       en ansvarig person i huvudstyrelsen som får ansvar för kopplingen mot servicegruppen. 

Auktoriserad revisor: 

Ingen hjälp via RF, kontakt tagen med Brahe Redovisning som ska återkomma med förslag/ 

kostnad.  

 

6. Frågor för uppföljning/ bevakning. 

 

• Äldre frågan hanteras av Erling. 

• Julkalendrar /Bingolotter – kanonjobb av Lasse med flera rörande detta. 

• Garderoben Gyllene Uttern – även här ett kanonjobb av Lasse, genomför en 

erfarenhetsåterföring av årets jobb och återkoppla vid nästa möte. 

• Tomas Karp och några till är intresserade att ta över GAIS-marknaden och vill ha ett möte i 

Januari med GAIS marknadsgrupp. 

• Första Diggiloo mötet hålls nu 20/12. 

• Träff sektionsordförandena kvarstår. 

 

7. Övriga frågor 

 

• Upplägg för Frasses minnesfond redovisades, mycket bra! 

• Annonsering rörande Padel, görs i år bara i tidningen som finns nere på campingen, Erling 

sköter detta. 

 

8. Nästa möte 

 

Nästa styrelsemöte 22/1 - kl: 17:00. 

 

Då får vi troligtvis även besök av Kim från RF. 

 

Därefter avslutades mötet.  

  

 Sekreterare:     Justerande: 

 

 

 

__________________________   _______________________ 

Magnus Strand    Fredrik Wadsten 

 

 
 


